
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 148
Om kvælstofkvoten og indberetning af plantedække m.v.
Af fødevareministeren (Mette Gjerskov)

Spørgsmål 8
Hvis der reelt ikke har været en øget udledning af kvælstof de pågældende år
i forhold til det forventede niveau, med hvilken begrundelse er det så ministe-
ren skærper loven på dette område? Er det kun for at genere landbruget yder-
ligere? Og mener ministeren i øvrigt, at det er hensigtsmæssigt set i lyset af
den vanskelige økonomiske situation mange landbrugsbedrifter desværre i
dag befinder sig i?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF), Erling Bonnesen
(V), René Christensen (DF) og Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Lene.Espersen@ft.dk, Er-
ling.Bonnesen@ft.dk, Rene.Christensen@ft.dk, Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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